
  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

    Mødetype: Skolebestyrelsesmøde                                                   Dato og tid: Tirsdag den 5. marts 2024 kl. 17.00-19.30                                     Sted: Konferencerummet 

                                                                                                                                            

     Indkaldte: Iben Boykel, Line Gry Bustamante Madsen, Line Brink, Anders Jørgensen, Tina Horn, Susanne Thorup Jensen, Susanne Lønborg, Joan Krogh, Andrei Turcu , Natasja  

     Ammentorp Schultz, Helle Due Bense 

   Afbud:  Iben Boykel,  Line Brink,  Anders Jørgensen,  Susanne Thorup Jensen 
 
   Ordstyrer: Line Gry 
 
   Referent: Natasja 

  
 

 

  
Dagsordenspunkter 

Nr. Tid  Punktets indhold Referat 

D = drøftelse 

O = orientering 

B = beslutning 

Tovholdere 

på 

opgaven 

Forberedelse til punktet 

 

 
 

1. 5 min. Godkendelse af referat fra 

sidste møde 

 

B 

Godkendelse af referat fra d. 6. februar 2024  

Referat: 

Referatet godkendt.  

Line Gry Referatet er vedhæftet  

2.  5 min. Godkendelse af dagsorden 

 

B 

Godkendelse af dagsorden den 5. marts 2024 

Referat: 

Dagsorden godkendt 

Line Gry Dagsorden er vedhæftet 



3. 10 min. Elevrådet har ordet O 

Referat: 

Elevrådet bliver en særlig opmærksomhed i den kommende fagfordeling.  

Når ledelsen igen er fuldtallig, vil det være muligt også at give elevrådet 

den opmærksomhed det har krævet at understøtte den ansvarlige lærer 

at drive elevrådet. Det skal være en lærer, der brænder for opgaven, der 

skal varetage funktionen. 

Line Gry/HE  

4. 15 min. Renovering 

 

 

O 

 

Målet er, at Skolebestyrelsen løbende holdes orienteret om 

renoveringsprocessen 

 

Referat: 

Det er synligt, at der uge for uge sker noget ved PLC-bygningen. Vi må være 

forberedt på, at der i forbindelse med lokale nr. 9, vil kommer nogle 

støjgener i den kommende periode. Det vil blive varslet på forhånd, så 

lærerteamet kan planlægge ud fra det.  

Renoveringer forløber planmæssigt.  

Næste etape af byggeriet kan tages i brug, når vi går på sommerferie. 

Skolen havde håbet, at den kunne være færdig inden sommerferien, så de 

nye lokaler var klar til ibrugtagning efter sommerferien.    

 

HE  

5.  20 min.  Skoleårets planlægning 2024-

2025 

O/D/B 

 

Målet er, at skolebestyrelsen orienteres om skoleårets planlægning samt 

drøfter og beslutter 

- Oplæg til timefordelingsplan for 2024-2025 

HE  



 

 Referat: 

Det endelige budget er endnu ikke givet og det er derfor endnu uvist, hvor 

meget der eks. kan prioriteres til to-lærertimer, DSA, læsestøtte osv. 

Timefordelingsplanen har været gennemgået på et lærermøde.  

 

Helle gennemgik forslag til timefordelingen for kommende skoleår.   

Bestyrelsen ønsker to lektioner kristendoms på 9. årg., så det ugentlige 

timetal stiger med en lektion. Denne lektion tages fra den dobbelt 

afkortning – det vil sige, at der bliver en lektion mindre med to voksne i 

timen.  

De øvrige afkortningstimer fastholdes, således at der fortsat er mulighed 

for TOL i så mange timer som muligt. Ledelsen må sørge for at følge op på, 

hvordan TOL-timerne udnyttes og hjælpe med justeringer, hvor det er 

nødvendigt.  

6.  15 min.  Skolebestyrelsesvalg 2024 

 

D/B 

 

Målet er, at skolebestyrelsen drøfter og beslutter plan for 

skolebestyrelsesvalg 2024 

 

Referat: 

Der skal vælges fire forældrerepræsentanter ved det ordinære valg 

samt tre ved det forskudte valg. I år er forskudt valg. Susanne Lønborg, 

Iben Boykel og Tina Horn er på valg i år. Der skal desuden vælges 

suppleanter.  Susanne og Tina genopstiller. Genopstiller Iben? 

Line Gry sørger for, at der laves en invitation til d. 22/4.   

Line Gry/HE  

7.  15 min. Parkering Hinbjerg O/D 

Målet er, at skolebestyrelsen orienteres om og drøfter henvendelse vedr. 

parkering på Hinbjerg. Både skolebestyrelsesformand og skoleleder er 

Line Gry/HE  



blevet kontaktet af forældre og beboere på Hinbjerg, der fortæller om 

store trafikale- og parkeringsmæssige udfordringer på Hinbjerg. 

Referat: 

Det er fortsat en udfordring at der parkeres på Hinbjerg.  Det er også 

personalet, der parkerer det. Det betyder, at børnenes skolevej ikke er 

sikker.  Helle opfordrer (igen) personalet til at holde ved hallen.  

8.  15 min.  Princip for klassedeling og 

klassedannelse 

O/B 

 

Målet er, at skolebestyrelsen behandler det nuværende princip for 

klassedeling og klassesammenlægning 

Referat: 

Princippet er behandlet og justeret.   

Princippet mangler at blive lagt på hjemmesiden.  

Det kan overvejes, om der skal laves et princip for klassedannelse.  

 

Line Gry  

9.  15 min.  Møde med (kontakt)forældre 

og valgmøde den 22. april 

 

D/B 
 
Skolebestyrelsen gør status på det aftalte arrangement/valgmøde den 
22. april kl. 17.00-19.00 

Foreløbigt program for aftenen: 

Kl. 17.00-18.00 
Velkomst ved Line Gry 
Oplæg ved psykolog Nicola Nyhave 

Kl. 18.00-18.15  
Skolebestyrelsen orienterer om formålet med indsatsen ”digital 
dannelse” på Strandskolen 

Line Gry  



Kl. 18.15-18.30 
Info om at være kontaktforælder på Strandskolen 

Kl. 18.30-19.00 
Skolebestyrelsens årsberetning v/ skolebestyrelsesformand Line Gry 
Valg til skolebestyrelse 
 

Referat: 

Mødet forlænges til 19.30.  

Line Gry laver invitationen sammen med Helle. Invitationen må gerne 
deltes på f.eks. klassernes facebooksider.  

10. 10 min.  Meddelelser, herunder bl.a. 

- skoleudviklingsplan- 

og samtale 

Referat: 

Mette Due Hansen er startede i fredags som faglig leder for inkluderende 

praksis. 

Indskolingslederstillingen er opslået og de vælges kandidater i næste uge 

og afholdes samtaler d. 11 og 18/3. Stillingen er med tiltrædelse 1/5.  

Skoleudviklingsplanen er forsøgt lavet som en strategisk procesplan, der 

løbende kan justeres og ændres. Det er tanken, at der skal være en 

involverende proces med nogle medarbejder (f.eks. fra PLC eller 

udviklingsgruppen), så medarbejderperspektivet også er repræsenteret.  

Skolebestyrelsesformændene har mødes og drøftet bekymring om 

ressourcetildelingen. Der indsamles data for at sammenligne med 

omkringliggende kommuner.  

Der er også en bekymring for, at flere skoler har fået besked om, at der 

skal lukkes Bh.klasser. Der er undren i forhold til de flydende 

skoledistrikter, der er meldt ud. Der er prioriteret høje klassekvotienter i 

bh.klasserne.  

Alle  



 

 

 

11. 5 min. Næste møde Tirsdag den 9. april 2024 kl. kl. 17.00-19.30 

 

Referat: 

Line Gry  


